
Aprobat in sedinta Consiliului Local Rupea,  

azi data de ____________,cu amendamente/fara amendamente. 
 

 

 

 

 

 

PROCES VERBAL 

 

 

Încheiat azi, 8.01.2024, ora 13, 30 în cadrul ședinței publice extraordinara a 

Consiliului Local Rupea. 

  

Se face prezenta consilierilor locali si sunt prezenti 11 consilieri din totalul de 14, 

lipsesc urmatorii:  d-nul Cocora Sebastian, d-nul Vranceanu Marian si d-na Antal Maria. 

 

Sedinta este statutara si se pot adopta hotarari. 

 

Este prezent  primarul orasului Rupea, d-nul Opris Alexandru. 

 

 Se supune la vot procesul verbal de la sedinta anterioara si se aproba in 

unanimitate de 11 voturi. 

 Se da citire la ordinea de zi, conform convocatorului: 
 

Se convoacă membrii  Consiliului Local Rupea în ședința publică extraordinara în 

data de 8.01.2024. 

Se propune următoarea ordine de zi: 

 

1.. Proiect de hotarare privind alegerea presedintelui de sedinta. 

2. Proiect de hotarare privind aprobare Retea Scolara. 

3. Proiect de hotarare privind aprobare deficit bugetar. 

4. Proiect de hotarare privind aprobare excedent bugetar. 

5. Proiect de hotarare privind aprobare volum masa lemnoasa. 

 

1. Proiect de hotărâre privind alegerea presedintelui de sedinta. 

 

 Se propune presedinte de sedinta d-nul Vasile Culita Cristinel. 

 

 Se supune la vot propunerea si se aproba in unanimitate de 11 voturi. 

 



2. Proiect de hotarare privind aprobare Retea Scolara. 

 

 D-na secretar Roman Ioana explica despre ce este vorba. 

 

 Comisiile: economica, juridica, urbanism si invatamant, emit aviz favorabil in 

scris. 

 Se supune la vot proiectul de hotarare si se aproba cu unanimitate de 11 voturi. 

 

 

3. Proiect de hotarare privind aprobare deficit bugetar. 

 

 D-na contabila Chirigiu Elena explica despre ce este vorba, in sensul ca in anul 

2023 a fost 1372 mi lei, a fost un deficit care se acopere din excedentul anului pe total. 

 Comisiile: economica, juridica, urbanism si invatamant, emit aviz favorabil in 

scris. 

 Se supune la vot proiectul de hotarare si se aproba cu unanimitate de 11 voturi. 

 

 

4. Proiect de hotarare privind aprobare excedent bugetar. 

 

 D-na Chirigiu Elena arata faptul ca utilizarea excedentului bugetar in anul 2024, 

adica avem un excedent de 6 mil si propunem ca 2500 mii pentru acoperirea golului de 

casa si 4 milioane pentru finantare. 

 Pentru autofinantate plus pasune excedentul 200 mii lei pentru acoperirea golurilor 

de casa si 704 mii lei pentru cheltuieli de functionare. 

 Excedentul se compune si din anii precedenti, ce nu a fost utilizat. 

 

 Comisiile: economica, juridica, urbanism emit aviza favorabile in scris. 

 

 Se supune la vot proiectul de hotarare si in unanimitate de 11 voturi se aproba. 

 

5. Proiect de hotarare privind aprobare volum masa lemnoasa. 

 

 Din partea R.P.L. Padurea Bogatii este prezent d-nul Vitus, care explica 

consilierilor despre ce este vorba, in sensul ca se propune ca toata masa lemnoasa sa fie 

valorificata  in regim de prestari servicii. 



 Propunem ca pretul sa fie in anul 2024, ca in anul 2023, respectiv 130 lei, deci 

preturile nu se modifica. 

  

 D-nul Helwig Karl – volumul acopera cererea de lemne ? 

 D-nul Vitus – nu. 

 D-nul Primar – cand stabilim regulamentul ? 

 D-nul Vitus – oricand se doreste. 

  

 Comisiile: economica, juridica, emit avize favorabile in scris. 

 

 Se supune la vot proiectul de hotarare si in unanimitate de 11 voturi se aproba. 

 

 

 D-nul Helwig Karl – dragi colegi trebuie sa discutam si despre  regenerarea 

padurii, pentru ca trebuie sa fim responsabili. 

 D-nul Primar – pe strada Randul Scurt, sunt sobolani si trebuie sa facem indundatii 

din loc in loc, ca sa destupam canalul. 

 Cimitirul nr.2 este vai si amar acolo, sa punem un container acolo. 

 Primar -  Statia de sortat – vom duce tot gunoiul de acolo, o mutam in afara 

orasului. 

 Primar – la canalul colector sunt 4-5 dopuri create, unde nu se poate intra cu 

utilaje langa canal. Sper sa  putem obtine finantare pe oa alta sursa, pentru ca este o 

valoare mare, aprox. 2 mil  euro. 

 Primar – doresc sa va spun ca am filmat digul pana la magazinul Penny iar valea 

este plina de gunoaie (este groapa de gunoi – mobilier etc). 

 De la Primarie au fost oameni care au facut curat dar am vazut pe camerele de luat 

vederi cum arunca oamenii gunoaiele. 

 

Se declara sedinta inchisa. 

 

     INTOCMIT, 

Jr. Boriceanu Ilie Adrian 

 

 

 


